

大新信用卡之特選客戶專享「秒速狂熱大抽獎 — 夏日祭」推廣 —
「秒速終極大抽獎」之結果公佈

多謝大新信用卡客戶於2024年8月26日至2024年11月14日期間參與「秒速狂熱大抽獎 — 夏日祭」推廣！以下為推廣中「秒速終極大抽獎」之得獎者名單：

獎賞：11 吋 iPad Air Wi-Fi 128GB (太空灰)

得獎者姓名
LAM T** S**** E****
WONG S** C***
YEUNG K*** Y****
WONG C*** A*
TANG M** Y**

大新銀行有限公司 (「本行」) 將於2025年1月或之前發送獎賞換領通知短訊至得獎者之香港手提電話號碼 (以本行的記錄為準)。得獎者需於獎賞換領短訊上之指定換領期內親身到指定換領中心換領獎賞，若得獎者未能於指定換領期內成功換領獎賞，其獲獎資格會被撤銷。獎賞之換領須受條款及細則約束。有關獎賞換領詳情及條款及細則，包括及不限於換領中心地址、辦公時間等資料，請參閱獎賞換領短訊。客戶如有查詢，請致電本行客戶服務熱線2828 8168。

大新銀行有限公司
2025 年 1 月

借定唔借？還得到先好借！
本文提及的服務 / 產品並不是以歐盟的人士為目標。

**Result Announcement of Selected Cardholder Privilege "Viva Grand Lucky Draw" –
Dah Sing Credit Card "Viva Lucky Draw Craze – Summer Feast" Promotion**

Thank you for participating in the Selected Cardholder Privilege "Viva Lucky Draw Craze – Summer Feast" Promotion during 26 Aug 2024 to 14 Nov 2024. Please check below for the "Viva Grand Lucky Draw" of the Promotion winner list.

Prize: 11-inch iPad Air Wi-Fi 128GB (Space Grey)

Winner's Name
LAM T** S**** E****
WONG S** C***
YEUNG K*** Y****
WONG C*** A*
TANG M** Y**

Dah Sing Bank, Limited (the "Bank") will send the redemption SMS of Grand Prize to the Hong Kong mobile number (according to the Bank's record) of the Winner in or before January 2025. The Winner is required to redeem the Grand Prize within the designated redemption period stated in the redemption SMS. The Grand Prize will be forfeited if any Winner fails to redeem so accordingly. The redemption and use of the Grand Prize are subject to the terms and conditions stated on the relevant redemption letter. For details of Grand Prize redemption and terms and conditions, including without limitation the address and office hours of the redemption centre, please refer to the relevant redemption SMS. For enquiries, please contact Customer Service Hotline 2828 8168.

Dah Sing Bank, Limited
January 2025

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

The service(s) / product(s) mentioned herein is / are not targeted at customers in the EU.